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   Voorzitter BKTC Thom Laming geridderd 
 
In gezamenlijke initiatief van Franc Beekmans, voorzitter van 
Koninklijke Nederlandse Vereniging Ornithophilia, en Dennis 
Meesters, de secretaris van de Koninklijke NBS, om voor Thom 
Laming te verzoeken hem koninklijk te onderscheiden, heeft op 

zaterdag 21 december 2024 tijdens de 
opening van de Bondsshow bij de 
Gelderlandshow in Nijmegen, geleid tot een 
heel positief eindresultaat. Thom kreeg toen 
uit handen van de Burgemeester van zijn 
gemeente Gilze en Rijen de aangename 
verrassing te horen dat het Zijne Majesteit 
de Koning heeft behaagd hem te benoemen 
tot Ridder in de Orde van Oranje Nassau. 

Gelet op de jarenlange 
onbaatzuchtige maatschappelijke 
inzet van Thom was deze hoge 
onderscheiding zeker door hem 
verdient.    
Bij het traject van de aanvraag is 
ook de BKTC betrokken geweest. 
In het betoog van de burgemeester 
van Gilze en Rijen werd als eerste de activiteiten die Thom voor 

de BKTC heeft gedaan genoemd. Zijn 
jarenlange werk als secretaris, het 
houden van contacten met het 
buitenland, het tot stand komen van het 
boekwerk over onze rassen, zijn inzet 
voor en promoten  van onze rassen en 
zijn voorzitterschap van de laatste jaren 
hebben meegewogen om hem zijn lintje 
uit te reiken. 
De BKTC mag trots zijn op haar ridder ! 
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                           Van de redactie 
 
Weer een jaar voorbij. En weer een kerstnummer van de 
Perikelen. 
Voor veel mensen zal 2024 in het teken hebben gestaan van 
dreigend onheil vanwege alle onrust in de wereld. 
Zoals hiervoor te lezen, ook mooie dingen. Na ruim een jaar van 
voorbereiding werd onze voorzitter geridderd. Te mooi om in dit 
clubblad niet mee te nemen. 
Binnen de BKTC bleef het redelijk rustig maar zijn er toch ook 
enkele bijzonderheden. 
Zo staan we in deze Perikelen stil bij het overlijden van twee van 
onze leden.  
Ook aandacht voor het afscheid van onze voorzitter ( wat is die 
man toch in de schijnwerpers)  als voorzitter van de NBS. Hij kan 
zich nu meer richten op waar hij ook goed in is; het fokken van 
top Stettiners.  
Verder een terugblik op het zomertreffen en een verslag van 
onze clubdag 2025 in Oss. Helaas zijn de foto’s daarvan niet in 
de kwaliteit die de redactie voor het clubblad wenst. 
Ook een verslag van de clubshow 2024 op de Keistadshow. 
Hiervan wat meer foto’s dan gebruikelijk om het clubblad nog 
enigszins vol te krijgen. De redactie wacht nog steeds op inbreng 
voor het clubblad van de leden. Wens ik u veel leesplezier en 
hele fijne feestdagen. 

 
 
                      Aad Stout 
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                      Van het bestuur 
 
In het afgelopen jaar zijn er op bestuurlijk niveau geen 
bijzonderheden geweest.  
Droevig was het nieuws van het overlijden van twee van onze 
leden. Ook al zagen we ze niet op de  clubdagen, het waren wel 
leden die we konden meetellen in de club. Zie hierover meer 
elders in dit clubblad. 
Het zomertreffen bij Peter Leijten was een mooi gebeuren. Peter, 
bedankt voor het organiseren van deze dag. 
Brent ons direct bij de vraag wie het zomertreffen komend jaar 
zou willen verzorgen. Graag opgeven bij het bestuur. 
De clubdag in het postduivenlokaal in Oss was even wennen. We 
waren daar samen met de Oud Hollandse Tuimelaarclub. We 
liepen elkaar niet in de weg want er was genoeg ruimte. Als 
bestuur hebben we de voor en nadelen van deze locatie 
besproken en besloten volgend jaar hier weer onze clubdag te 
houden. 
De vergadering die we op de clubdag hielden  was kort. Maar 
alles leek besproken en de winnaars van de prijzen kregen hun 
oorkonde. 
De clubshow is inmiddels alweer achter de rug. De winnaars zijn 
bekend. Het bestuur was positief verrast door het aantal 
inzendingen, namelijk 84.  Met zeven rassen was er ook weer 
meer variatie. Dat lijkt de goede kant op te gaan. Zie het verslag 
in dit clubblad. 
Rest het bestuur u hele mooie feestdagen te wensen en voor 
2025 veel plezier aan uw duiven! 
 
Het bestuur. 
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                     In Memoriam  
 
In Memoriam Egbert Klein Nulent 
Heel gewoon maar ook heel bijzonder 
 
De oudere leden van de BKTC zullen zich voor een groot deel 
kunnen vinden in deze omschrijving op de kennisgeving van zijn 
overlijden, de leden die op een recentere datum lid geworden 
zijn, kennen hem waarschijnlijk vanuit de ledenlijst. 
Zelf ken ik Egbert al vanaf eind jaren ‘70 toen hij nog Altstämmer 
en Elbingers fokte. Later zijn daar de Prager gansels bijgekomen. 
Begin jaren ’80 ben ik met hem enkele dagen naar Arthur 
Hüneburg in Schwerin in het toenmalige Oost-Duitsland geweest. 
Tijdens die dagen hebben we ook een bezoek gebracht aan Fredi 
Rosenthal en zijn vader die toen nog buiten Meyenburg woonde. 
Egbert had bijzonder veel op met Duitse liefhebbers. 
Ook wij kenden Egbert niet vanuit zijn bezoeken aan de 
clubdagen van de BKTC en toen wij eens op een IKC-
tentoonstelling in Garbsen waren zat daar iemands aan de bar 
met de Duitse en Oost-Europese fokkers te praten die ook 
Nederlands verstond. Dat was Egbert. Zo kwamen we in contact 
hoewel de BKTC nooit een grote plaats in zijn hart heeft 
gekregen. Hij was een Tukker die op zichzelf was en een beetje 
bang leek voor de sfeer binnen de BKTC en wel op zelfde shows 
en bijeenkomsten kwam van Altstammerclu, Stadtekampf en IKC 
maar altijd op eigen gelegenheid. 
Dat betekentniet dat Egbert geen belangrijke rol voor de BKTC 
heeft gespeeld. We hebben hem eind jaren ’80 betrokken bij de 
totstandkoming van ons handboekje “Onze Korten” en  Egbert 
heeft een belangrijk aandeel gehad in de beschrijving van de 
historische herkomst en geschiedenis van onze rassen. Hij heeft 
ervoor gezorgd dat we inzage kregen in authentieke gegevens uit 
bibliotheken in Berlijn en Mainz die we als fotokopie konden 
opnemen in ons boek. 
 
Ik heb altijd contact met Egbert gehouden maar hij bleef verder 
op zichzelf. Gaandeweg werd zijn gezondheid slechter en zijn 
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problemen met zijn mobiliteit werden zo erg dat hij van zijn hond, 
die alles voor hem was, afstand moest doen. Twee jaar geleden 
belde hij me onverwachts op met de mededeling dat hij in het 
ziekenhuis lag en dat zijn duiven weg moesten omdat hij 
waarschijnlijk voorlopig niet meer thuis zou komen en dat er 
niemand was aan wie hij de verzorging ervan kon overlaten. Hij 
ging heen en weer van ziekenhuis naar revalidatiecentrum. Hij 
gaf in telefoongesprekken regelmatig aan dat het leven hem 
zwaar viel en dat het eigenlijk niet meer hoefde. 
Drie weken geleden had ik nog telefonisch contact met hem en 
hadden we afgesproken dat ik na onze vakantie bij hem op 
bezoek zou komen. Daar keek hij nog naar uit zei hij. 
Toen wij zaterdag een uur thuisgekomen waren van vakantie, viel 
zijn rouwkaart binnen. 
Het was een bijzondere man. 
 
Thom Laming 
 
 

 
 
Op 23 april overleed lid Roel Bijkerk. 
Roel was vele jaren actief in onze 
hobby. Op BKTC vergaderingen was hij 
niet veel. Hij fokte jaren Engelse 
Kortvoorhoofd Tuimelaars. 
Een uitgebreid ‘In memoriam’ is te lezen 
op de site van de NBS. (sierduif.nl) 
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Afscheid Thom Laming als voorzitter NBS 

 
Op zaterdag 25 juni 2024 was er een belangrijke vergadering van 
de NBS. Een lange lijst van agendapunten stond op het 
programma maar het belangrijkste agendapunt was wel het 
agendapunt 26, de Bestuursverkiezing. Hier zou Thom Laming 
de voorzittershamer over geven aan Rob Joosten.  
Thom is de langst zittende voorzitter geweest in de historie van 
de NBS. Als ik me niet vergis is hij 15 jaar voorzitter geweest. 
Dat waren zeker niet de makkelijkste jaren. In het domein 

dierenwelzijn ontwikkelde zich, onder druk 
van actiegroepen, een geheel andere kijk 
op het houden van dieren. Wat ook voor 
onze hobby veranderingen bracht. U kunt 
raden hoeveel werk daar in heeft gezeten. 
Maar dus vanaf 25 juni is Thom weer ‘ vrij’ 
man. En ook dat valt wel mee. Hij treedt zo 
nu en dan nog op als waarnemer voor Rob 
Joosten omdat die nu nog veel in het 
buitenland verblijft. Veel 
sprekers die Thom 
toespraken. Allemaal 

zeer positief voor zijn inzet en de aanzet tot 
samenwerken. 
Als laatste sprak Thom dank aan de 
bestuursleden van de NBS voor de steun die hij 
kreeg. Daarna deed hij nog een belofte met 
betrekking tot zijn hobby. Hij ging vanaf nu veel Stettiners fokken 
van hele goede kwaliteit. We zijn gewaarschuwd. En we gaan 
hem als BKTC natuurlijk wel aan zijn woord houden. 
 

                                       Aad Stout 
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                          Zomertreffen 2024 
 
In de mooie, bloemrijke tuin van Peter 
Leijten had de BKTC dit jaar haar 
zomertreffen. Peter had het helemaal voor 
elkaar, genoeg kooien, volop koffie en 
ander drinken, een heerlijke lunch en zelfs 
de Brabantse worstenbroodjes ontbraken 
niet. Super geregeld! 
Voor mij had deze setting meer duiven 
verdient. Hoewel er wel 10 leden cq 
belangstellenden waren viel het aantal 
duiven me eigenlijk wat tegen. De duiven 
in het hok van Peter dan niet meegerekend. 
Veel jonge duiven die wel meegenomen waren zaten nog volop 
in de rui. Wellicht was dat de reden dat er niet veel duiven waren. 

Gert Nijmeijer had een stel Engelse 
Langvoorhoofden meegenomen. Hij had een 
koppel uit Turkije gekocht en liet daar enkele 
jongen van zien. In potentie helemaal nog niet 
zo verkeerde duiven. Maar Gert zelf was nog 
niet echt 
tevreden. Uit 
de duivin 

waren de jongen beduidend 
beter dan uit de doffer die hij 
gekocht had. Volgend jaar nog 

eens anders 
proberen. 
Interessant 
is ook de uitdaging die de Engelse 
Langvoorhoofd fokkers zijn aangegaan om 
de Almond kleur op de ELV te krijgen. De 
vorderingen zijn er maar de lat ligt hoog dus 
het zal nog even duren voordat men tevreden 
is. 
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Aan het eind van de middag liet Peter Leijten nog een hele jonge 
baldhead uit zijn hok zien. Een dier met een perfecte tekening en 
verder leken alle goede eigenschappen aanwezig. Als die 
uitgroeit zoals die zich liet zien komen we die nog wel tegen op 
de tentoonstellingen. 

Ben van Riessen had een vijftal jonge Pragers 
meegebracht. Daar mocht hij trots op zijn. Er 
zaten goede koppen op en zelfs hele goede 
koppen.  
In de 
hand 
was de 

achterhoofdknobbel 
beter te zien maar zal 
naar mate de duiven 
ouder worden hopelijk 
nog beter te zien zijn. 
Ook de tekening klopte vrijwel bij alle dieren. Wat goed dat de 
Prager weer terug lijkt te komen binnen onze club! 

Arend Houtman had 
twee jonge Berliners 
meegenomen. Een 
roodband en een 
geelband. Ze waren nog 
heel jong maar de ronde 
koppen en de 
snavelinzet waren prima 
voor elkaar. Wachten tot ze uitgegroeid zijn. 
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Sam Granger had zijn eerste jongen meegebracht. 
Altijd leuk als een beginnend fokker zijn eerste 
resultaten kan laten zien. In de fok had hij wat 
tegenslagen gehad maar kon 
toch twee Reinogen laten zien. 
Ze waren nog heel jong dus veel 
kon er nog niet over worden 

gezegd. De kopbreedte was al veelbelovend. 
Een dergelijke dag is ook goed om 
elkaar te stimuleren en adviezen te 
geven dus Sam zal zijn 
enthousiasme voorlopig niet 
verliezen.  
Zelf had ik wat Altstämmers, blauwe Berliners en 

Stettiners meegenomen. Allen flink in de rui dus zag het er niet 
zo leuk uit. 
Persoonlijk vond ik het jammer dat we niet met de 
hele groep langs de kooien zijn gegaan. Dat geeft 
toch naar elkaar extra informatie maar juist ook voor 
de aanwezige keurmeester, Jouke van de Siepkamp 
en Dennis Meesters.  

Inmiddels is het zomertreffen een mooi 
onderdeel geworden van onze club. Dit 
moeten we zeker in ere houden. 
                                  Aad Stout 
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                BKTC clubdag 2024 te Oss 

 
Op 29 september werd onze clubdag gehouden in het 
postduivenlokaal in Oss. Een zevental leden waren aanwezig en 
hadden duiven meegebracht.  
De dag werd samen met de Oud Hollandse Tuimelaar club 
gehouden. Dat betekende dat er in de ruimte van de duiven ook 
Oud Hollandse Tuimelaars in de kooien stonden. Dan zie je ook 
het verschil in rassen. Het was voor de tijd van het jaar een frisse 

dag. De kortsnavelige 
tuimelaars hebben daar 
meer moeite mee dan de 
Oud Hollandse. Ze zaten 
wat in elkaar en leken het 
niet echt naar hun zin te 
hebben. Het was dan ook 
lastig om de duiven op 
hun best op de foto te 

krijgen. 
Toch was het wel weer genieten van onze rassen. Thomas Voss 
had weer enkele Engelse Langvoorhoofd Tuimelaars uit zijn hok 
meegenomen waar de kwaliteit er van af spatte. Werkelijk 
bijzonder mooie dieren. Prachtige koppen en een goede houding. 
Ook Gert Nijmeijer en Peter Leijten hadden Engelse 

Langvoorhoofd 
Tuimelaars 
meegenomen. Gert 
een paar fraaie 
zwarten en Peter 
had enkele uit de 
lijn van zijn 
baldheads 
meegenomen en 
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enkele voetbevederden. Al met al veel kwaliteit bij de 
Langvoorhoofden. 

 

Henk Verhoork had enkele Altstämmers meegenomen maar die 
waren nog flink in de rui. Ook had hij een prachtig Hamburger 
helm meegenomen. Erg mooi en dan is het toch jammer dat er 

hier in Nederland nooit meer één te zien is op 
een tentoonstelling. 
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Thom Laming had enkele mooie Stettiners 

meegenomen. Goede kwaliteit in zowel schimmel als in schimmel 
witbuiken. 

 
Arend Houtman had natuurlijk 
nog een paar leuke Berliners 
om te laten zien. Jonge dieren 
die nog flink moesten 
uitgroeien maar die wel veel 
belovend waren. 
Leuk dat de roodbanden het 
dit jaar zo goed doen. 
Waren ze andere jaren 

minder dan de geelbanden dit jaar liet Arend een 
paar hele mooie roodbanden zien. 

 
De vergadering was kort en bondig. Veel zaken 
zijn ook elk jaar hetzelfde. De meeste tijd ging 
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nog zitten in het uitreiken van de 
gewonnen oorkondes. En natuurlijk mocht 
Henk Verhoork voor het beste kwartet op 
de clubshow in 2023 de wisselbeker mee 
naar huis nemen. 
De winnaars stonden al in het vorige 
clubblad vermeld. Hier de foto’s. 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
Aad Stout 
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          Clubshow 2024 op de Keistadshow 
 
Voor de meeste BKTC-leden, de mooiste show van Nederland, 
de Keistadshow. En ook dit jaar weer de show waar we onze 
clubshow hielden. Met het aantal van 84 ingeschreven 
kortsnavelige tuimelaars een waardig aantal voor een clubshow. 
En dat ook nog in zeven verschillende rassen. Helaas moest de 
gevraagde keurmeester Gerard Adriaanse vanwege problemen 
met zijn gezondheid afzeggen. Hij werd vervangen door Han 
Voerman.  
En Han had het voorrecht om de beste van de show te keuren. 
Dus nadat vorig jaar de Altstämmer van Henk Verhoork de 

Keistadshow had gewonnen was nu de eer aan 
rood gebande Berliner jonge duivin van Arend 
Houtman die de Keistadshow won. 
Waarschijnlijk is het nog nooit voorgekomen dat 
twee jaar achtereen een kortsnavelige tuimelaar 
een grote show heeft gewonnen. Dat zal 

normaal gesproken ook niet zo gauw 
gebeuren. Want de hoofdjury voor de 
ereprijzen zal eerder ook kijken naar welk 

ras het jaar er voor heeft gewonnen. Want zo is het 
gevoel steeds meer, duivenrassen met elkaar 

vergelijken is het vergelijken van appels en 
peren. Daarom had het tentoonstellingsbestuur van de 
Keistadshow besloten dit jaar alle beste duiven van de 
keurmeesters in de hoge hoed te doen en de voorzitter van de 
Keistadshow, daar is ie weer, Han Voerman, de trekking te laten 
doen. En zo kon het gebeuren dat tweemaal achtereen een 
‘korte’ de tentoonstelling won. Daardoor niet minder waardevol en 
felicitaties aan Arend Houtman. Deze duif kreeg natuurlijk ook 
een erecertificaat.  
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Ook een erecertificaat kreeg de ongekapte rode 
witpen van Henk Verhoork. De doffer kreeg 
daarmee zijn derde erecertificaat. Een heel mooi 
resultaat. Hij staat helaas wat ongelukkig op de 
foto. Beide dieren kregen van de keurmeester 97 
punten. Daarnaast werd er niet veel hoog 
gescoord. Bij de Berlijnse Kortsnavelige  

Tuimelaars kreeg een jonge doffer, geel geband van 
Arend Houtman nog 96 punten maar daarna was het alleen nog 
95 en lager. Er waren namelijk nogal wat opmerking over de 
veer– en tentoonstellingsconditie. 
Ook bij de Altstämmer niet veel 96 punten. 
Een mooi rode oude doffer van Henk 
Verhoork was die eer toebedeeld. Ook het 
vijftal geëksterde Altstämmers, zoveel zijn er 
in jaren niet op de tentoonstelling geweest, 
konden de keurmeester niet verleiden om 96 
punten te geven.  

Bij de Stettiner wel tweemaal 96 punten. 
Eenmaal voor de blauwschimmel witbuik van 
Thom Laming en daarmee 
ook de beste Stettiner en 
eenmaal voor een rode 
witbuik van ondergetekende. 
Hier gaf de keurmeester het 
voordeel aan de wat 

moeilijker te fokken kleurslag met tekening.  
Fijn dat er ook weer 
Budapester waren op de clubshow. Ben van 
Riessen had er drie ingezonden. Hele leuke diertjes 
die het verdiende om weer eens tentoongesteld te 
worden. Een licht ooievaar oude duivin kreeg 95 
punten. De twee andere moesten het met minder 
doen. 
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Ben van Riessen had ook negen 
Pragers ingezonden. Daarvan 
kreeg een oude zwarte ekster 
doffer 96 punten. Ook een 
zwarte jonge doffer verdiende 96 
punten. Dat de Pragers op de 
terugweg zijn is daarmee wel duidelijk. Hopelijk 
volgend jaar nog meer Pragers op de clubshow  
Een flink aantal Engelse Langvoorhoofden op de 
clubshow. Ingebracht door Gert Nijmeijer en 
Peter Leijten. Zeventien stuks in totaal in 
verschillende variëteiten. 
Driemaal 96 punten, een 
blauw gekraste oude duivin 
van Gert Nijmeijer , een rood 
witkop oude doffer van Peter 
Leijten en een gele 

voetbevederde oude doffer ook van Peter 
Leijten. Een mooie collectie 
van Engelse Langvoorhoofden 
die mogelijk doordat ze een beetje aan de 
donkere kant van de zaal stonden niet optimaal 
uit de verf kwamen.  
Gert Nijmeijer had ook nog twee Engelse 
kortvoorhoofd tuimelaars meegenomen. Een kite 
duivin die 94 punten kreeg en een rode agaat 
doffer met 95 punten. Hopelijk 

krijgt de kortvoorhoofd wat meer aandacht en 
is er een liefhebber die ze wil gaan fokken. 
Al met al was deze clubshow een mooi 
visitekaartje voor de rassen die er waren.  
Het overzicht van de winnaars wordt in het 
volgende clubblad opgenomen en zullen op de 
clubdag in oktober hun oorkonde krijgen. 
Hier onder nog wat foto’s van nog meer mooi kortjes die wel niet 
in de prijzen vielen maar wel de moeite waard zijn om te bekijken. 
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                             Clubdag 2025 
 

 
 
Dankzij Peter Leijten zijn we weer terug op het voor onze club 
bekende weekend namelijk 12 oktober. 
De locatie is ook deze keer  het Postduivenclubgebouw in Oss 
zijn.  
De indeling van de clubdag zal niet veel anders zijn dat 
gebruikelijk. Ruim van tevoren krijgt u daar bericht van.  
 
Programma van de dag. 
 
10.30  uur         Aankomst 
                          Koffie              
10.45  uur         Inkooien meegebrachte dieren  
 
11.00  uur         Jaarvergadering 
                                                          
12.30  uur         Gezamenlijke lunch 
 
13.00  uur         Bespreking meegebrachte duiven  
                     
15.30  uur         Napraten 
 
15.45 uur         Opruimen 
 
16.00  uur         Vertrek 
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                        Belangrijke data   

 
 
Zomertreffen 2024    
   
 
Clubdag 2025            12 oktober te Oss 
 
Clubshow                  Keistadshow op 28 – 29 november 2025.             
 
Bondsshow               Gelderlandshow op 18-20 dec. 2025 
 
Städtekampf              Vermoedelijk  in het weekend van 23-24
  
                                    Januari 2026. 
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                         Nieuwe leden      
          

 
Als nieuw lid heeft zich aangemeld : Geen nieuwe leden 
aangemeld. 

 

 

 

 

 

                                       BKTC-site  

De site wordt goed bekeken zowel door mensen binnen als 
buiten Nederland. Regelmatig werk ik de site bij. De agenda 
wordt bijgehouden, tekeningen en foto’s worden toegevoegd. Om 
de site met nieuwe informatie te voorzien heb ik jullie hulp nodig. 
Stuur tentoonstellingsverslagen, foto’s en tekeningen naar 
info@bktc.nl Dan zal ik deze plaatsen en blijft de site up-to-date. 

Alvast bedankt.                             

Co Bouter 
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Fijne kerstdagen en een gelukkig 2025 
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